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Z Á P I S  č. 3/2022 
 

Komise místní části Lužkovice, ze dne 4. 11. 2022 
 
 

 
KMČ přítomni: Ing. Lucie Kopcová, Ing. Jiří Přemyslovský, Ing. Tomáš Ušela, Jiří Jurčák, Radim Masařík, 

Miroslav Albert 
 
Omluveni:   Ing. arch. Ivan Havlíček, 
Nepřítomni:  Ing. Rudolf Babík, Richard Hvozdenský 
Hosté:   Petr Šebesta, Tomáš Richter 
 
Tajemník: Zdeněk Richter 

 
1. Úvod 
2. Složení komise 
3. Kulturní akce – vánoční strom 
4. Priority 
5. Závěr 
 

1. Úvod 

Paní Kopcová přivítala všechny přítomné. Komise se sešla v počtu 6 členů, je usnášeníschopná. 

 

2. Nové složení Komise místní části Lužkovice 

Na žádost členů Jaroslava Hustého, Miroslava Jančíka byla jejich činnost v KMČ ukončena. 

Jako zájemci o členství v KMČ byli přihlášeni Petr Šebesta, Tomáš Richter, Štěpán Forgáč. Losováním na 
jednání RMZ bude komise doplněna o dva zájemce Petra Šebestu a Tomáše Richtera. Členy KMČ se 
zájemci stanou po odsouhlasení na jednání ZMZ dne 10. 11. 2022. 

Aktuální složení komise je následující: 

Předseda komise: Ing. Lucie Kopcová (hlasování o novém předsedovi nebylo požadováno) 

Členové komise:  Miroslav Albert 

Ing. Rudolf Babík 

Ing. arch. Ivan Havlíček 

Richard Hvozdenský 

Jiří Jurčák 

Radim Masařík 

Ing. Jiří Přemyslovský 

Tomáš Ušela 

 
3. Rozsvěcení vánočního stromu 

Rozsvěcení vánočního stromu spojené s mikulášskou nadílkou proběhne v sobotu 3. 12. 2022 od 16:30 
hodin na návsi v Lužkovicích. 

 

4. Priority a úkoly plynoucí z jednání KMČ Lužkovice 

Seznam Priorit: 
1. Multifunkční objekt Lužkovice 
2. Rekonstrukce komunikace Bařinka – Zahrady - Sádek (Fáze 1 – část ulice Zádědina - Sádek) 
3. Chodník na hřišti – zkratka podél Dřevnice, směr hřiště 
4. Úprava prostoru na tříděný odpad - Oplocení sběrných nádob na tříděný odpad v ulici Rovinka 
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5. Oprava ostrůvku na točně na návsi 
6. Oprava komunikace za točnou trolejbusu 

 
Hlasování o prioritách a jejich řazení: 
Pro: Ing. Lucie Kopcová, Ing. Jiří Přemyslovský, Ing. Tomáš Ušela, Jiří Jurčák, Radim Masařík, Miroslav 
Albert 
Návrh byl schválen 6 hlasy. 

 

5. Priority podrobně – úkoly plynoucí z jednání komise 

1. Multifunkční objekt 
Lužkovice 

KMČ 3. 11. 2022 – stav 
Dle posledního jednání byly vyčleněny finanční prostředky na 
vypracování PD. Bylo dohodnuto vypracování stavebního posudku 
budovy. KMČ dosud neobdržela výslednou zprávu ani aktuální informace 
k dění kolem PD. Žádáme o informace k aktuálnímu stavu. 

2. Rekonstrukce 
komunikace 
Zádědina – Zahrady 
- Sádek 

KMČ 3. 11. 2022 
KMČ se dohodla na etapizaci rekonstrukce uvedených ulic. Ve fázi 1 
řešíme rekonstrukci ulice Sádek a část ulice Zádědina (příjezd z hlavní 
komunikace Hvozdenská, tj. část ulice Zádědina). Ulice Sádek. 

Požadujeme návrh i financování etapizovat, v první fázi řešit pouze část 
ulice Zádědina a Sádek. Do návrhu zapracovat chodník pro pěší 
v příjezdové komunikaci z hlavní silnice (časté příchody na zastávku 
trolejbusu, hustší provoz, zúžení komunikace). 

Současně nás zajímá i možnost financování mimo rozpočet komise. 
V posledních 3 letech nebyla provedena žádná stavební realizace, nebyla 
zrealizována žádná z hlavních priorit. Lužkovice budou navíc aktuálně 
zatížené větší průjezdností kvůli opravám na Příluku. Roste místní 
zástavba. 

3. Chodník na hřišti KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje prověřit možnost zbudovat chodník pro pěší v areálu 
hřiště, na obecním pozemku (aktuální vyšlapaný travní porost, často 
rozbahněný, nicméně často využívaný). 

4.  Úprava prostoru na 
tříděný odpad 

KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje úpravu prostoru, který slouží pro sběr tříděného odpadu 
v ulici Rovinka. Požadujeme oplocení, úpravu podloží. 

5. Oprava ostrůvku na 
točně na návsi 

KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje opravu ostrůvku na návsi, propadlá dlažba. Více informací 
podá kancelář místní části. 

6. Oprava komunikace 
za točnou 
trolejbusu 

KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje opravu komunikace za točnou trolejbusu, před kanceláří 
místní části (stékající voda). Více informací podá kancelář místní části. 

 

6. Žádost o vyznačení dopravního omezení dopravní značkou 

Požadujeme umístit dopravní značku pro omezení dopravy kamionů přes Lužkovice. Ideálně do místa u 
točny trolejbusu, kde je ještě případné možné otočení kamionu a vyjetí z Lužkovic. V případě jízdy od 
Hvozdné, velká auta zajíždějí pod most, kudy se svou výškou neprojedou. Poté se točí na hlavním tahu do 
Želechovic a brzdí tím výrazně dopravu. Ideálně značku umístit časově před dopravním omezením, které 
vznikne kvůli stavebním úpravám na Příluku (12/2022). 
 

 

7. Závěr 

KMČ požaduje informaci o přiděleném zastupiteli m. Zlína.  

 

Termín příštího jednání komise nebyl stanoven, bude dohodnut operativně. 
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V Lužkovicích dne 4. 11. 2022 
 
Zapsala: Ing. Lucie Kopcová, předsedkyně Komise místní části Lužkovice 


